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Druhý otevřený dopis pro obnovení společných jednání s cílem obnovy zrušených 
autobusových spojů a integrace Kladna do PID 

 

Kladno 3. prosince 2023 

 

Vážená paní hejtmanko, vážená paní senátorko, vážený pane primátore, vážený pane náměstku, vážený 

pane radní, vážený pane poslanče,  

 

dovolujeme si Vás všechny znovu oslovit a navázat na náš otevřený dopis ze dne 30. 10. 2023. Chtěli bychom 

Vás opakovaně požádat o obnovu vzájemných jednání, která povedou k vyřešení současné neutěšené 

situace ve veřejné autobusové dopravě mezi Kladnem, Prahou a Slaným, tedy především k obnově 

zrušených spojů linky 330 a opětovné integraci MHD Kladno do systému PID.  

Zároveň bychom Vás chtěli znovu požádat o společné jednání s námi formou kulatého stolu, za účasti 

zástupců vedení Středočeského kraje, statutárního města Kladna, paní senátorky Adély Šípové, předsedy 

výboru pro dopravu pana poslance Ondřeje Lochmana, pracovníků IDSK, případně i ČSAD MHD Kladno a 

dalších zúčastněných dopravců. 

Pan primátor Milan Volf a pan náměstek Robert Bezděk vyjádřili 8. 11. v odpovědi na náš předchozí 

otevřený dopis přesvědčení, že se situace jednáním u kulatého stolu nevyřeší, vzhledem k pokročilému 

stádiu soudního sporu. Účast na námi navrženém jednání tím, de facto, odmítli. Ostatní oslovení nám účast 

naopak přislíbili.  

Postoj pana primátora Volfa a pana náměstka Bezděka jsme chápali a respektovali, vzhledem k tomu, že do 

vydání rozsudku Krajského soudu v Praze chybělo jen pár týdnů. Nyní je ale výsledek soudního sporu znám, 



vzhledem k tomu, že Krajský soud v Praze vydal 29. 11. rozsudek. Podle našeho názoru je tedy vhodná doba 

se společně sejít, v rámci určitého, byť třeba dočasného, příměří. Rádi bychom s oběma stranami probrali 

aktuální problémy a potřeby cestujících a pokusili se společně s Vámi nalézt možnosti, jak zrušené 

autobusové spoje a integraci MHD Kladno do PID obnovit nebo alespoň částečně situaci cestujících zlepšit. 

Paní hejtmanku Petru Peckovou a pana radního Petra Boreckého jsme oslovili také na veřejném setkání 

s vedením kraje s občany, které proběhlo v úterý 28. 11. ve Středočeské vědecké knihovně Kladno. 

Podrobně jsme je informovali především o problémech cestujících ze Švermova a z Kročehlav, pro které je 

současný stav asi nejkritičtější. Paní primátorka i pan radní vyjádřili vůli tuto situaci řešit. Uvedli ale, že pro 

nalezení uspokojivého řešení je důležitá součinnost s vedením statutárního města Kladna. 

Další důvod, proč by se společné jednání u kulatého stolu mělo uskutečnit, a to bez ohledu na konečné 

rozhodnutí soudu, je naše snaha o sjednocení vstupních dat od všech dopravců do příslušných informačních 

systémů pro cestující. Spoje linek koordinovaných v rámci PID jsou zobrazitelné např. v aplikacích Lítačka a 

IDOS. Spoje MHD Kladno zajišťované spol. Arriva jsou zobrazitelné na jejích webových stránkách 

pro Středočeský kraj a Kladno, ve vyhledavači IDOS je ale jejich vyhledávání komplikované a hlavně nejsou 

zobrazována aktuální zpoždění. Nastane-li závažnější komplikace ve městě, například špatná sjízdnost silnic, 

která zásadním způsobem ovlivní plnění jízdních řádů, cestující musí vyhledávat spojení v internetových 

aplikacích zvlášť. Informační údaje, které jsou v Kladně zobrazovány na označnících tzv. chytrých zastávek, 

v tu chvíli zobrazují skutečné údaje jen u některých spojů; u ostatních pouze podle v JŘ stanoveného času 

odjezdu. Zobrazené údaje o odjezdech jsou tedy pro cestující matoucí, což jim velmi znesnadňuje cestování 

s jakýmkoli přestupem mezi linkami MHD Kladno a PID. 

Na závěr našeho dopisu Vás tedy znovu žádáme, abyste podle Vašich časových možností navrhli vhodné 

termíny a místo jednání u kulatého stolu. Věříme, že se podaří setkání připravit tak, aby se jej mohli 

zúčastnit všichni oslovení. O společné jednání Vás ale žádáme i v případě, že některý z adresátů účast 

na něm odmítne. 

Stejně jako v předchozím případě zveřejňujeme text tohoto dopisu a oficiální reakce na něj na našich 

webových stránkách a na sociálních sítích a dáváme jej k dispozici veřejným sdělovacím prostředkům. 

Děkujeme Vám, že se tímto otevřeným dopisem zabýváte a přejeme Vám krásný a pokojný adventní čas. 

S pozdravem, petiční výbor ve složení: 

 

 

RNDr. Jan Mourek, Ph.D., Miroslav Jirásek, Ing. Eliška Machová a Ing. Elena Hoďáková 


